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Portorož - Kapitalska družba (Kad) in Slovenska odškodninska družba
(Sod) sta včeraj na svoji spletni strani objavili namero za prodajo 53,17-od-
stotnega deleža Casinoja Portorož, to je vseh delnic, ki jih premoreta. Na
ponudbe bosta prodajalca čakala najpozneje do 19. septembra do 12. ure.
Objava nezavezujoče namere prodaje Casinoja Portorož je preostale del-
ničarje zelo presenetila in spravila v še večjo negotovost, saj je za sredo,
14. septembra, sklicana skupščina, na kateri bi Casino Portorož lahko rešili
pred stečajem le tako, da bi družbo dokapitalizirali. Po eni strani naj bi to-
rej državna sklada povečevala delež, hkrati pa svoj delež prodajata. Položaj
družbe je tudi zaradi takih potez čedalje bolj konfuzen.

Odločitev Kada in Soda, da pro-
data delež, je v nasprotju s pred
kratkim sprejeto državno strategijo,
s katero država napoveduje svoje
vztrajanje v igralniškem turizmu.
Prav tako ni jasno, kateri od držav-
nih organov je dal soglasje Kadu
in Sodu za morebitno prodajo pre-
moženja. In tretjič: državna sklada
imata zelo omejeno možnost pro-
daje svojega deleža: prodata ga lah-

ko le drugemu državnemu podjetju
ali občinam.
Več scenarijev

Iz Kapitalske družbe nam včeraj
Vesna Razpotnik ni odgovorila
več vprašanj, je pa vsem medijem
poslala enako sporočilo, iz katerega
lahko povzamemo, da sta se Kad in
Sod odločila preveriti resnični inte-
res potencialnih vlagateljev (o kate-
rih govorijo sindikati in tri obalne
občine), ki bi bili pripravljeni vložiti
dodatna sredstva v Casino Porto-
rož. »Kapitalska družba je jasno iz-
razila svoja prizadevanja za nadalj-
nje poslovanje družbe in ohranitev
delovnih mest. Za doseganje tega
cilja je pripravila več scenarijev;
pripravljena je podpreti tako do-
kapitalizacijo kot tudi vstop novih
vlagateljev s prevzemom kontrol-
nega deleža oziroma se v postopku
prodaje vseh svojih delnic umakni-
ti drugemu lastniku. Ob vztrajnem
pritisku preostalih delničarjev, naj
jim državni lastniki odsvojijo svoj
delež za en evro, bi bila tudi sama
pripravljena za en evro prevzeti nji-
hove deleže, če bi tako lažje reševali
nastale razmere v družbi.«

Dokapitalizacija, a s pogoji
Kapitalska družba je pripravljena

dokapitalizirati Casino Portorož le
v sorazmernem deležu z drugimi
in ob pogoju, da pri tem sodeluje-
jo tudi drugi. Sama namreč lahko
sodeluje le s sorazmernim dele-
žem zaradi omejitev, ki jih določa
zakon o prevzemih. Dodaten po-
goj za plačilo je izvedba ukrepov
načrta finančne reorganizacije, ki
ga je zastavila uprava, pri čemer je
ključen dogovor z delavci (dodatno
odpuščanje 50 delavcev) in repro-
gramiranje bančnega dolga. Kad
podpira tudi vstop novih vlagate-
ljev (denimo Hita, občin, Casinoja
Riviera itd.)

Mitja Peternel iz Casinoja Rivi-
era, ki premore 32,6-odstotni delež
Casinoja Portorož, je znova zatrdil,
da sam ne namerava dokapitalizira-
ti državne igralniške družbe, saj je v
njej že doslej preveč izgubil. Hkrati
je potrdil, da ne namerava ovirati
dokapitalizacije drugih in je z njimi
pripravljen podpisati celo delniški
sporazum, s čimer bi jih razbre-
menil objave prevzemne ponudbe.
Tukaj se pozicija portoroške igral-
nice pred ponovno skupščino ni v
ničemer spremenila in kaže na to,
da bo morala uprava začeti stečajni
postopek.

Za odpoklic
prvega nadzornika

Casino Riviera je pred nekaj
dnevi objavil zahtevo za razširitev
dnevnega reda skupščine Casinoja
Portorož. Predlaga namreč odpo-

klic Simona Cernetiča, predsednika
NS Casinoja, ker obstaja utemeljen
sum, da je kot predsednik nadzor-
nikov opustil dolžno nadzorstvo
nad organom vodenja družbe. Prav
tako je podan utemeljen sum, da
prvi nadzornik ne deluje avtono-
mno, temveč pod vplivom večin-
skega delničarja, pri katerem je
tudi v rednem delovnem razmerju
(Kadu). Namesto Cernetiča naj bi
v NS imenovali Simona Zoreta, di-
rektorja Študentske organizacije
v Ljubljani in predsednika uprave
Alpdoma. Ker sta iz NS že pred ča-
som izstopila Tomaž Gantar (nek-
danji piranski župan) in Dragomir
Kolman, predlaga tudi imenovanje
novih dveh članov NS: Stanka Mu-
leja (direktorja Casinoja Bled) in
Damjana Tomana (direktorja Hote-
la Grajski dvor).
Na silo v stečaj?

Rado Pezdir z Univerze na Pri-
morskem je pred kratkim izdelal
oceno načrta finančne reorganizaci-
je Casinoja Portorož in ugotovil, da
je načrt površen in da je zelo sporno
ugotovljeno stanje insolventnosti.
»Upoštevajoč vse pomanjkljivosti,
se ustvarja občutek, da se hoče pod-
jetje na vso silo speljati v prisilno
poravnavo ali stečaj,« je svojo oceno
povzel Rado Pezdir.

Ker smo iz neuradnih virov izve-
deli, da se Hit ne ogreva za vstop v
lastništvo Casinoja Portorož, smo
hoteli odgovor iz uprave Hita, ven-
dar nam na vprašanja včeraj niso
odgovorili.
Boris Šuligoj


